

蓝牙音频适配器

用户手册

使用前请仔细阅读本手册

使用说明书

蓝牙音频适配器

基本参数

产品名称: 蓝牙音频适配器
型号: JS4
音频解码: SBC
支持协议: HSP, HFP, A2DP, AVRCP
传输范围: ≤10m
产品输入: 5V/1A
输入接口: AUX
产品尺寸: 114.5mm*51mm*14.6mm
产品材质: ABS

功能键说明

配对操作

TX模式(蓝牙发射模式)

- 首先将适配器插入到您需要连接的娱乐设备的AUX-IN端口;
- 将模式按钮推到TX, TX灯常亮, 1号灯、2号灯闪烁;
- 适配器待配对时, 打开手机蓝牙设置, 搜索"JS4", 选择配对;
- 第一个手机连接成功后, 1号灯常亮, 第二部手机连接成功后2号灯常亮, 连接成功即可使用适配器进行无线播放音乐。
- 长按多功能键搜索蓝牙, 1号灯2号灯闪烁, 第二个设备连接成功后2号灯常亮, 再次双击断开蓝牙。
- (首次连接可能需要等待数秒, 连接成功后下次连接时自动连接。)
- 双击多功能键可切换AUX和TF卡模式

注:

如果配对失败, 则可以关闭电源, 然后重新启动蓝牙适配器和蓝牙耳机/蓝牙扬声器, 重复上述步骤, 再次尝试几次;

如果您在电视上使用该产品, 请确认哪个RCA接口是音频输出端口。设备需要连接RCA或3.5mm音频输出端口, 而不是音频输入端口。

RX模式(蓝牙接收模式)

- 首先将适配器插入扬声器的AUX-IN端口;
- 将模式按钮推到RX, RX灯常亮, 1号灯、2号灯闪烁;
- 适配器待配对时, 打开手机蓝牙设置, 搜索"JS4", 选择配对;
- 第一个手机连接成功后, 1号灯常亮, 第二部手机连接成功后2号灯常亮, 连接成功即可使用适配器进行无线播放音乐。
- 长按多功能键切换蓝牙和TF卡;
- 双击多功能键可切换AUX和TF卡模式
- 您的手机第一次配对成功, 下次开机时会自动重新连接您的手机。

常用操作说明

1.开机/关机

调到OFF关机,
调到TX/RX开机

2.音乐状态功能定义

播放/暂停:
单击多功能键

3.通话状态功能定义

来电接听:
单击电话键

4.安全准则

挂断电话:
单击电话键

5.常用操作说明

音量+:
长按+键

6.通话功能

音量-:
长按-键

保修卡

用户名: _____

用户电话: _____

用户地址(含邮编): _____

购机日期: _____

发票编号: _____

销售单位名称: _____

销售单位地址(含邮编): _____

销售单位电话: _____

保修服务: _____

A. 在正常使用本产品过程中,如果本产品出现非人为损坏的性能故障,自购买之日起,消费者享受免费保修服务,保修期为12个月。

B. 有下列情况之一,消费者不能享受免费保修服务:

· 人为损坏;

· 超过保修期;

· 不能提供有效的购买凭证;

· 未按使用说明书要求使用、维护、保养而造成产品损坏;

· 未经授权擅自拆卸、维修产品或产品漏水;

· 其他不可抗力造成的损坏。

Warranty card

User Name: _____

User Tel: _____

User address (with postcode): _____

Purchase of date: _____

Invoice NO.: _____

Dealer Name: _____

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a

Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio communications, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

· Reorient or relocate the receiving antenna;

· Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected;

· Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for

compliance could void the user's authority to operate the equipment.

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Wireless audio adapter

operation instructions

Wireless audio adapter

Basic parameters

Name: Wireless Audio Adapter
Model: JS4
Audio decoding: SBC
Supported protocols: HSP, HFP, A2DP, AVRCP
Transmission range: ≤ 10m
Product input: 5V/1A
Input port: AUX
Product size: 114.5mm*51mm*14.6mm
Product material: ABS

Product diagram

Pairing operation

TX Mode (wireless transmit mode)

- Firstly, insert the adapter into the headphone jack of the entertainment device you need to connect to;
- Push the mode button to TX, where the TX light stays on, and 1st and 2nd lights flash;
- When the adapter is waiting for pairing, open the wireless settings on the phone, search for "JS4", and select pairing;
- After the first phone is successfully connected, the first light stays on, and after the second phone is successfully connected, the second light stays on. Once the connection is successful, you can use the adapter to play music wirelessly.
- (The first connection may take a few seconds, and it will automatically connect the next time the connection is successful.)
- Long press the multifunction key to switch between AUX and TF card modes

Note:

If pairing fails, you can turn off the power and then restart the wireless adapter and wireless headphones/Wireless speaker, repeat the above steps, and then try several times; If you are using this product on a TV, please confirm which RCA connector is the audio output port. The device needs to be connected to an RCA or 3.5mm audio output port instead of an audio input port.

Operation instructions

1.Turn on/off

Switch the button to OFF
Switch the button to TX/RX to turn on

2. Music Function

Play/Pause:
Click the multifunction key

3.Call Function

Answer call:
Click the call button

4.常用操作说明

Volume up:
Long press+button

5.常用操作说明

Volume down:
Long press-button

6.通话功能

Reject call:
press and hold the call button for 2 seconds

7. Safety Criterion

3.通话状态功能定义

4.常用操作说明

5.通话功能

6.常用操作说明

说明书尺寸: 45x65mm 正反双面折页